
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 23. marts 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 179
Kan ministeren, i lyset af kommentarerne i kommentarfeltet til Version2.dk's
onlineartikel "Med ny tjeneste kan du tjekke dine bredbåndsmuligheder på
adresseniveau" den 13. marts 2015, hvor bl.a. Baldur Norddahl fra Gigabit
skriver, at "Givet at der ikke er en eneste adresse, som jeg har undersøgt, der
har korrekte data, så tvivler jeg på at undersøgelsen er retvisende på nogen
som helst måde", oplyse, hvilke initiativer man vil tage for at rette op på pro-
blemerne med tjekditnet.dk?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette
Bock (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Bock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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